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Protokoll från sammanträde med 
Rinkeby-Kista råd för funktions-
hinderfrågor den 20 augusti 2015. 

Närvarande: 

Ledamöter 
Karin Lansky, ordförande, HSO/FUB 

Pia Olsson, vice ordförande, HSO/RSMH 

Nan Berntsson, DHR 

Göran Gustafsson, SRF 

Sven Hallberg, HSO/ÅSS 

 

Tjänstemän: 
Ulrika Axelsson, verksamhetsområdeschef 

 
Ej närvarande (anmält förhinder): 
Avraam Lazaridis, HSO/R 

 

 
Sekreterare 
 
 

Yasmine Ekman Munir 

Datum för justering:            
 

Justeras:   
 

 

Karin Lansky, ordförande 

 
 

Pia Olsson, vice ordförande 
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§ 1 
Sammanträdets öppnande 
Ordförande Karin Lansky, hälsade alla välkomna och 

öppnade dagens sammanträde. 
  

§ 2    
Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 

 

§ 3    
Anmälan av föregående protokoll 
Anmäldes att protokollet från sammanträdet den 4 

juni justerats den 25 juni 2015. 

 

§ 4   
Fastställa tid för justering av protokoll 
Rådet utsåg ordförande Karin Lansky och vice ordfö-

rande Pia Olsson till att justera dagens protokoll. Pro-

tokollet skickas för påskrift till justerarna per post 

efter att det godkänts av justerarna. 

 

§ 5 
Presentation och information av t. f. enhets-
chef för beställarenheten funktionsnedsätt-
ning 
Charlotte Lindeborg har tidigare arbetat som biträ-

dande enhetschef på enheten för funktionsnedsättning 

i drygt tre år. Enheten har tolv biståndshandläggare. 

Just nu pågår tre rekryteringar av biståndshandläg-

gare. Beställarenheten funktionsnedsättning tar emot 

ansökningar från personer som har fysisk funktions-

nedsättning och fattar beslut om insatser enligt SoL 

och LSS. Arbete pågår med att förbättra rutiner för 

uppföljning vilket innebär att handläggarna kontrolle-

rar att brukarna får de insatser som beviljats. Detta 

görs en gång per år. 

 
§ 6 

Presentation och information av förvaltning-
ens stöd till anhöriga 
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Marie Svärd har arbetat i förvaltningen sedan den 11 

maj 2015. Arbetet innebär att informera anhöriga och 

personal om olika sorters stöd som förvaltningen er-

bjuder anhöriga. Anhöriga är bland annat make, 

maka, barn, grannar med flera. Marie delade ut bro-

schyren ”Anhörigstöd – stöd till dig som hjälper an-

höriga ”. 

I arbetet samverkar Marie med äldreomsorgen, be-

ställarenheten funktionsnedsättning och socialpsykia-

tri. Marie deltar i stadens två anhörigkonsulentnät-

verk för äldre- och funktionshindrade. En anhörig-

vecka äger rum i oktober. Syftet med dessa dagar är 

att diskutera erfarenheter och idéer om stödet till an-

höriga och hur det kan utvecklas.  

 

Rådets ledamöter önskar samarbeta med Marie. Mö-

tet beslutade att Ellinor överlämnar kontaktuppgifter 

på rådets medlemmar till Marie. 

 
§ 7 
Förvaltningsinformation 
Ulrika Axelsson, verksamhetsområdeschef informe-

rar att Abdi-Nur Isse tidigare enhetschef för bestäl-

larenheten socialpsykiatri inklusive relationsvålds-

teametteamet börjat arbeta som samordnare mot 

våldsbejakande extremism i Stockholms stad. Anders 

Broomé kommer att vara chef och leda dessa enheter 

under hösten. Båda grupperna har förstärkts med en 

biträdande enhetschef. 

 

2014 erhöll förvaltningen 1,6 mnkr i PRIO-medel 

och för 2015 har 1,1 mnkr beviljats. 

 

Förvaltningen har kontinuerliga uppföljningsmöten 

med Olivia omsorg. Minnesanteckningarna från före-

gående möte biläggs detta protokoll (bilaga 1). 

 

Rådets möte med nämnden flyttas till den 29 oktober.  

 

Budgeten för verksamhetsåret 2016 beräknas komma 

i mitten av oktober. 
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Rådet och pensionärsrådet kommer att få en genom-

gång av verksamhetsplanen för 2016. Ulrika åter-

kommer med datum. 

  

§ 8 
Information och rapporter från rådets leda-
möter. 
Ingenting rapporterades. 

 

§ 9 
Ärende till nämnden-SDN 2015-08-27 
Nämndens nästa sammanträde äger rum i Rinkeby. 

Några av de ärenden som tas upp är följande: 

 

 Uppföljningsrapport över ekonomin. 

 Svar på remiss om övergång av lagen om bo-

stadsanpassningsbidrag. 

 

§ 10 
Övriga frågor 
Rådets ledamöter ställde frågan när nästa funktions-

hindervandring kommer att äga rum. Frågan tas upp 

på nästa möte, då Gunnar Hörnfeldt, lokalansvarig 

deltar. 

 
§ 11 
Nästa sammanträde 
Nästa sammanträde i rådet sker den 10 september, 

klockan 13:30 -15:30. 

 

§ 12 
Sammanträdet avslutas 
Ordförande avslutade mötet.  


